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Samlede forslag   
 

- til ordinært afdelingsmøde i Afdeling 20 den 8. juni 2016   
 

Forslag 1 

Kan vi i Vendelbogade Få RYGNING FORBUDT -klistermærker uden på elevatordørene??? 

DA når folk først er gået ind i elevatoren med en tændt smøg, går de IKKE ud for at slukke 

den igen……. 

 

Forslagsstiller:  

 

Forslag 2 

Kan vi i botilbuddet få en skydedør i gennemsigtig glas, som stuedør?? Så kan man om 

vinteren have varme på i stuen og lukket døren for at holde på varmen, og stadigvæk få 

GLÆDE af lyset fra hoveddøren?? Og gerne nogle glasdøre, der kører LYDLØST. Kan vi 

også få nogle skydedøre ud til køkkenet, der kører mere lydløst?? Nogle beboere er 

GENERET af larmen fra skydedørene, bl.a. om natten…. 

Forslagsstiller:  

 

 

Forslag 3 

Hvor gammel skal Vendelbogade være, før I skifter vinduerne??? Hvis de på et tidspunkt skal 

skiftes, kan vi i botilbuddet få vinduer, som kan vippes indad som dem i fælles lejl. Dem på 2. 

sal kan DESVÆRRE IKKE vippes, de åbner udad!!! Hvilket jeg synes er RET FARLIGT!!???? 

Forslagsstiller:   

 

 

Forslag 4 

Kan vi få nogle pænere lamper over spejlet i badeværelset botilbuddet?? De grimme i plastik, 

der sidder nu, synes jeg er TUDE GRIMME. Hos min læge - LÆGERNE I KENNEDY 

ARKADEN - har de nogle i samme str. men med glasskærm, og de er betydeligt pænere??? 

Hvis jeg selv skifter lampen, skal den skiftes, når jeg flytter, og derfor er det bedst, at 

Vivabolig skifter dem. Det er også svært at finde en med glas, der bruger samme lysstofrør, 
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som der sidder nu, og det er JO SÅ RART, at boligforeningen står for at skifte lysstofrørene. 

 DERFOR ville det være rart, at Vivabolig også ejede de nye lamper, og også skiftede 

lysttofrør på de nye lamper.   ?? 

Forslagsstiller:    

 

 

 

Forslag 5 

Kan vi i Vendelbogade få et større CYKELSKUR, og det skal GERNE være mere TÆT…… 

så cyklerne IKKE bliver så SNAVSEDE…. 

Forslagsstiller:  

 

 

 

Forslag 6 

Kan vi få nogle neon-orange tal på elevatorknapperne?? De sorte tal er Mmeget svære AT 

SE!!??? 

Forslagsstiller:   

 

 

Forslag 7 

Til ordinært afdelingsmøde den 8/6 

 

Punkt: For at hjælpe vores småfugle så ønsker jeg at vi får fuglehuse/kasser i vores have. 

 

Vh Mette Modeweg-Hansen 
 


